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Fråga - En giftfri region? 
Regionfullmäktige i Gävleborg 
 
 
Frågan ställs till Anna Sundberg (SD), ordförande i fastighets- teknik och miljöutskottet. 
 
För att bli en mer klimat- och miljömässigt samt ekonomiskt hållbar region tittar 
förvaltningarna över en rad olika åtgärder, dels för att minska på vatten- och elförbrukning 
och dels vad gäller användandet av olika engångsartiklar och plaster med mera, men hur är 
det med regionens olika anläggningar och användning av giftiga ämnen i dem?  
 
 
 
Utifrån ovanstående frågar jag därför ordförande i FTMU: 
 
Är det en självklarhet att byta ut system och anläggningar som använder miljöskadliga 
ämnen, om det finns mer miljövänliga alternativ, när det sker om- till- och nybyggnationer i 
Region Gävleborgs fastigheter och lokaler?  
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